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Szanowny Panie Prezydencie,

w imieniu mieszkaric6w osiedla mieszkaniowego przy ulicy plockiei, zwracam siq z prodbq,
abywramach bie2qcych prac dokonae naprawy nawierzchni w drodze dojazdowej
na odcinku poczEwszy od uliry Ptockiej przy sklepie spoiywczym, wzdlui bloku plocka rz7
a2 do parkingu obok murowanych garaiy. Du2a liczba dziur o r6inej glqbokodci stanowi du2e
zagroienie dla uczestnik6w ruchu samochodowego, zwlaszcza po opadach deszczu, gdy sto;q
kalu2e i kierowcom trudno jest okre6lid ich glqbokoSi.

JednoczeSnie proszq aby w najbli2szej przyszloici zabezpieczyi 3rodki na przebudowe tej drogi
wraz z powiqkszeniem liczby miejsc parkingowych.
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